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Til stede: Rasmus, Erik, Amalie, Jan, Søren, Helle, Signe, Mads, Tina, Jasmin, Kenneth, Jacob, 

Sanne, Thomas og Annemette 

Afbud:  

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. Vi behandler de punkter eleverne er med på i prioriteret 

rækkefølge, derfor byttes der lidt rundt på punkter. 

 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

 

3/               Til Drøftelse: 

 

3a/ Lejrskole udskoling 

 I HTK har man besluttet, at elever i udskoling skal på lejrskole 

kommende skoleår. Elevrådet har drøftet ønske til klassetrin, de synes 

8. eller 9. klasse er bedst. Personalet har også drøftet det og har et 

ønske om lejrskole i start 9. klasse. Ledelsen er enige i 8.-9. klasse. 

 

Dagsorden til virtuelt 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

tirsdag d. 13. april 2021 
kl. 18.00 – 20.00  

 
 
 
 

 



Forældregruppen fremhæver, at lejrskolen også med fordel kunne ligge 

i 7. eller 8. klasse. Udskolingen drøfter lejrskole igen med ovenstående 

SB overvejelser. På næste SB møde den 18/5 træffes beslutning om 

klassetrin for lejrskole      

 

3b/ Orientering om fondsansøgninger 

Elevrådet har arbejdet rigtig godt med fondsansøgninger vedr. 

udeområder på skolen. Den nuværende multibane er meget brugt, det 

kunne være rigtig godt at få lidt flere og bedre udeområder. SB roser 

elevrådet for deres arbejde med ansøgningen.    

Skolen har også en ansøgning vedr. Makerspace. Der søges sammen 

med Ole Rømerskole og klubber i kommunen. 

 

 

3c/ Status Corona 

Det er rigtig dejligt, vi har kunne åbne op igen. Trivsel arbejdet er 

rigtig godt i gang, og eleverne er glade for at være i skole igen. Vi har 

stort fokus på vores 9. klasser, så de bliver så godt forberedt til 

afgangsprøver som muligt. De nye stjernebørn er startet, det er forløbet 

rigtig fint. Vi har måtte omstrukturere i SFOén, det kræver lidt 

tilvænning og alle er efterhånden lidt trætte af corona. Vi ligger i 

Sengeløse pt meget tæt på nedlukning pga. høje smittetal. Forældrene 

kunne have ønsket, at alle elever var startet mandag i stedet for tirsdag. 

Øtoften er stadig opdelt i to, hvilket kræver lidt ekstra ressourcer. SB 

roser lærere og ledelse for genåbningen af skolen.    

 

 

3d/ Status Trafik 

SB har haft møde med kommunalforeningen og har efterfølgende 

skrevet fælles brev omkring trafiksituationen til kommunen, der 

afventes svar. Der opfordres til at så mange som muligt i SB møder op 

til vejbesigtigelse den 4/6-21, tidspunkt følger. Skolens ledelse 

kontakter kommunen ift. spørgsmålet og kravet om skolepatrulje. SB 

 



og skolens ledelse orienterer forældre på Aula om manglende 

skolepatrulje. SB udformer til forældre om trafik processen.     

 

3e/     

   

 

 

4/               Til drøftelse og beslutning: 

 

4a/ 

 

  

 

 

4b/  

 

 

4c/  

 

 

4d/  

 

 

 

 

 

5/               Orientering fra: 

 

5a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

 

 

5b/ Eleverne: 

Eleverne er glade for at kunne komme i skole igen. 

 

5c/ Skolebestyrelsen:  

 Der en masse spændende ting i gang i formandskabet. På næst 

kommende SB møde orienteres om hvordan de ekstra midler til faglige 

løft bliver udmøntet på skolen. 

 

5d/ Medarbejderne: 

Det har ikke været muligt at komme til enighed om en arbejdstidsaftale 

i HTK. TR og skolens leder arbejder pt med de nye områder i A20, så 

 



vi er klar til det kommende skoleår. SB kan være bekymret for skolens 

rekrutteringsmuligheder uden en arbejdstidsaftale.    

5e/ Ledelsen: 

Lærere og ledelse er så småt opstartet planlægning af kommende 

skoleår, herunder fagfordeling, skoleplan mm. Vi har fået overført 

midler, som der er investeret i til nye skolemøbler.      

 

5f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 

 

6/              Eventuelt:  

                 SB har kontaktet Trygfonden ift. en ansøgning vedr. den mistede svømmeundervisning        

                 grunder Corona. SB har efter dette møde fået afslag på ansøgning. Skolens ledelse   

                 har kontaktet ISC. ISC laver en meddelelsessag, vedr. den tabte svømmeundervisning i                 

                 vand, denne vil blive fremlagt udvalget i april 21.   

 

 

Mødet slut: 20.17 

 

Punkter til kommende møder:  

Nedsættelse af arbejdsgrupper 

Mobiletik  

Evaluering af mobilpolitik. 

Arbejdsgruppe vedr. innovationsprojekter på skolen  

Fremlæggelse af skolens budget for inventar ved ledelsen 

Fagenes udvikling 

Kostpolitik 

Proces for visioner for skolen 

 


